
 

_________________________________ 

Vejle Golf Club ·  Fællessletgård · Ibækvej 46 · 7100 Vejle · Tel. 7585 8185 · Fax 7585 8301 

e-mail: info@vgc.dk · www.vgc.dk · CVR nr. 38 55 19 14 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

M Ø D E R E F E R A T 

B E S T Y R E L S E S M Ø D E 

 
Tid/sted Mandag den 23. september 2024 kl. 18.00 Mødenr.: 5 - 2024 

Deltagere Bestyrelsen: 

Claus Svold (CS) 

Torben Pedersen (TP) 

Søren Priess Gade (SPG) 

 

Manager: 

Bo Vaaben (BV) 

Afbud Charlotte Holst (CH) 

Judith Domino (JD) 

Jan Haugsted Petersen (JHP) 

Referent Bo Vaaben (BV) 

 

 

 

 

 

Dagsorden: 

 

Pkt. 1 Godkendelse dagsorden - CS 
 

Sagsfremstilling Godkendelse af dagsorden. 

Beslutning Godkendt uden bemærkninger. P.g.a. mange afbud blev flere dagsordenpunkter 

udsat til behandling på næste bestyrelsesmøde. 

Åben/lukket Åben 

 

 

Pkt. 2 Godkendelse mødereferat - CS 
 

Sagsfremstilling Godkendelse af mødereferat fra sidste bestyrelsesmøde. 

Beslutning Udsat til behandling på næste bestyrelsesmøde 

Åben/lukket Åben 
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Pkt. 3 Temadrøftelse – Banelukninger CS 
 

Sagsfremstilling Evaulering og opsamling efter møderne med sectionerne, turneringsudvalget og 

sportsafdelingen. 

Fastlæggelse af evt. justeringer og konkrete tiltag i forhold til fremtidige 

banelukninger med det overordnede formål bedre at balancere tilgangen til 

baneanlægget for klubbens mange forskellige medlemsgrupper. 

Beslutning Udsat til behandling på næste bestyrelsesmøde 

Åben/lukket Åben 

 

 

 

Pkt. 4 DGU turnering 2025 
 

Sagsfremstilling DGU spørger om banelukning søndag den 6. april 2025 i forbindelse med 

afholdelse af turnings- og dommerkursus. 

Beslutning DGU meddeler inden mødet at de afvikler turneringen på en anden golfbane. 

Åben/lukket Åben 

 

 

 

Pkt. 5 Ris-Ros kassen og øvrige henvendelser til bestyrelsen Kl. 19.45 

Sagsfremstilling Behandling af feedback til ris-ros kassen: 

02.09.24 – Anonym 

Mener at reglen om ”ingen prøvesving” på tee-stederne ikke efterleves og derfor 

evt. bør afskaffes. Det samme gælder i forhold til ordensreglernes anvisning 

”hovedbeklædning i restauranten frabedes”. 

Udsat til behandling på næste bestyrelsesmøde  

 

09.09.24 – Brian Danebod – 27-284 

Udtrykker utilfredshed med specielt tee-steder og semirough i forbindelse med 

afviklingen af klubmesterskaberne. 

Bestyrelsen orienteres og beder Baneudvalget behandle henvendelsen. 

 

Øvrige henvendelser til bestyrelsen: 

11.09.24 – Bent Fauerby 

Spørgsmål om hundeluftning er tilladt på baneanlæget.  

Bestyrelsen henviser til ordensreglerne for banen pkt. 6 - Hunde må kun 

medtages i snor. Og eventuelle efterladenskaber skal samles op omgående.  

Det opleves ikke af bestyrelsen som noget stort problem. 

 

16.09.24 – Keld Nicolajsen 

Oplever ventetid i forhold til bookede tider i forbindelse med sectionernes 

arrangementer på banen. Foreslår afskaffelse af boldrendetiderne efter 

sectionernes arrangementer. 

Bestyrelsen er lidt usikre på om de helt forstår problemstillingen og beder Keld 

Nicolajsen kontakte BV for at få problem og løsningsforslag uddybet. 

BV har efterfølgende været i telefonisk kontakt med Keld Nicolajsen og 

opfordringen var at flettereglerne blev ”genopfrisket” i en artikel på 

hjemmesiden. Den var på hjemmesiden 17.09.24. 
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Bilag Bilag 3 – ordensreglerne for banen 

Bilag 4 – ordensreglerne for klubhuset 

Bilag 5 – feedback og svar Anonym  

Bilag 6 – feedback og svar Brian Danebod 

Bilag 7 – henvendelse og svar Bent Fauerby 

Bilag 8 – henvendelse og svar Keld Nicolajsen 

Åben/lukket Åben 

 

 

 

Pkt. 6 Generalforsamling 2025 
 

Sagsfremstilling Fastlæggelse af dato for afvikling af Generalforsamlingen i marts 2025. Forslag 

til mødedato onsdag den 5. marts 2025. 

Beslutning Næste års generalforsamling afholdes onsdag den 5. marts 2025. 

Åben/lukket Åben 

 

 

 

Pkt. 7 Nyt fra sekretariatet - BV 
 

Sagsfremstilling Baneafdelingen 

- Modtager mange positive tilbagemeldinger omkring banen 

Foreningsafdelingen 

- Klubmesterskaberne er velafvilet med et stort deltagerantal 

Sportsafdelingen 

- Flotte bronzemedaljer til kvinderne i Elitedivisionen 

Restauranten 

- Stopper med forpagtningen af restauranten i Gyttegård Golf Klub 

Sekretariatet  

- Vi mangler p.t. 16 donationer i forhold til at kunne søge Momsrefusion 

- VGC ønsker ikke at deltage i en privat landsdækkende ”hole-in-one” 

ordning 

Åben/lukket Åben/lukket 

 

Mødet forventes afsluttet kl. 20.30 

 

  



 

4 

 

 

Bilag 3 

Ordensregler 
 
... PÅ BANEN 
(revideret september 2023) 
01. Golfspillet følger de af ”The Royal and Ancient Golf Club of St. Andrews” fastsatte regler. 
02. Start- og fletteregel på 1. tee på alle sløjfer i prioriteret rækkefølge: 
      a. spillere med starttiden 
      b. spillere med én turntid 
      c. spillere uden starttiden eller én turntid 
          i. har spillet "for-9" 
          ii. boldrende 
 
03. Alle spillere skal 
      a. lægge turf på plads 
      b. rette nedslagsmærker på greens 
      c. rive efter sig i bunkers  
      d. placere trolleys udenfor teesteder, bunkers, forgreens og greens 
04. For fremme spillet skal alle være særlig opmærksomme på at 
      a. vinke igennem - en hurtigere bold skal lukkes igennem, hvis der er hul foran 
      b. undgå gentagne prøvesving 
      c. gå rask frem til bolden 
      d. undgå andre unødige forsinkelser 
 
05. Øvelsesspil mod de ordinære greens, fra banens bunkers og øvelsesspil med mere end en 
bold er ikke tilladt 
 
06. Hunde må kun medtages i snor. Og eventuelle efterladenskaber skal samles op omgående 
 
07. Prøvesving på teestederne er ikke tilladt 
 
08. Der må maksimalt spilles 4 bolde pr. flight 
 
09. Ved spidsbelastning kan sekretariatet og baneservice uden varsel gruppere starterne i 4 bolde 
 
10. Af hensyn til sikkerheden er det forbudt at søge eller samle bolde uden for spillerunder. 
 
11. Enhver spiller skal anvende sit eget udstyr 
 
12. Greenkeeperne skal være på banen. Pas på dem og du må først slå når greenkeeperen har 
vinket dig frem 
 
NB! Overtrædelse af ovennævnte ordensregler behandles i henhold § 8 i klubbens vedtægter. 
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Bilag 4 

Ordensregler 
 
.. I KLUBHUSET 
(revideret oktober 2013) 
 
01. Medbragte drikke- og madvarer må ikke nydes i og omkring klubhuset indenfor restaurantens 
åbningstid 
 
02. Flasker og glas må ikke medbringes i omklædningsrummene 
 
03. Det er kun tilladt at færdes i klubhuset med rensede og rengjorte sko 
 
04. Omklædning må kun finde sted i omklædningsrummene 
 
05. Hovedbeklædning i restauranten frabedes 
 
06. Alle glemte sager på golfklubbens område anbringes i uaflåst depot, uden ansvar for Vejle 
Golf Club. Uafhentede effekter destrueres ved sæsonafslutning 
 
07. Udstyr - bags, køller og trolleys - må ikke transporteres gennem eller anbringes i klublokaler, 
på gangarealer, i omklædningsrum eller på terrassen 
 
08. Hunde må ikke medtages i klubhuset, men kan medbringes i snor på terrassen under 
hensyntagen til andre gæster 
 
09. Klubben er uden ansvar for spilleres eller gæsters værdier og effekter 
 
10. Eventuelle skader, mangler eller klager anmeldes til sekretariatet 
 
11. Alle Vejle Golf Club's lokaler er røgfrie 
 
NB! Overtrædelser af ovennævnte ordensregler behandles i henhold til § 8 i klubbens vedtægter. 
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Bilag 5 

 
 

 
 

  

Fra: VGC.dk <no-reply@vgc.dk>  
Sendt: 2. september 2024 11:56 

Til: Bo Vaaben <bv@vgc.dk> 
Emne: Ris ros kassen 
  

Formular fra vgc.dk 

Feedback til bestyrelsen i Vejle Golf Club 
Der er 2 ordensregler der skal kigges på. Den ene er ordenregel nr. 
7 - Ingen prøvesving på teestedet. Eftersom ingen efterlever den, 
skal den enten fjernes, eller også skal der en klarificering til, hvad 
der menes med prøvesving. I klubhuset ordensregle nr. 5 - 
Hovedbeklædning frabedes i restauranten. Enten skal der sættes 
skiltning op der understøtter denne, eller også skal den opgives, 
rigtig mange har primært kasket på i restauranten, og når man gør 
opmærksom på at dette ikke er velset for man 9 ud af 10 gange at 
vide at man skal blande sig udenom.  

Navn 

Erik Nielsen 

Medlemsnr. 

27-4623 

Mailadresse 

ftern1967@gmail.com 

Jeg ønsker at være anonym 
True 
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Svar  

04.09.24 

 

 

 
 

  

Kære Erik 
 
Tak for din mail. 
 
Det er en god ide at genbesøge ordensregler, der kun overholdes i begrænset omfang - og måske 
ikke er særligt kendte. 
 
Fsva prøvesving vil jeg sørge for at Baneudvalget kikker på det, da det som udgangspunkt må 
være dem, der vurderer behov/rimelighed mm 
 
Mht kasketter i klubhuset vil Bo vende det med restauranten, der i hvert fald tidligere har haft 
holdning til det, og så tager vi det op i bestyrelsen.  
 
Mvh 
Claus Svold 
 
Sendt fra Outlook til iOS 
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Bilag 6 

Modtaget den 09.09.24 
 

 
  

Feedback til bestyrelsen i Vejle Golf Club 
VGC-Banen (lidt kommentarer fra dagene med klubmesterskaber). Først og 
fremmest så blev jeg klubmester, så de negative kommentarer hænger således ikke 
sammen med, at jeg har været frustreret over ikke at kunne spille golf/vinde. I år var 
lidt specielt idet jeg var til en stor turnering i min anden hjemmeklub Henne dagen 
før klubmesterskaberne, og der må jeg sige, at banen stod ”nyklippet” og der var 
ikke en finger at sætte nogen steder. Greenkeeperen spillede i øvrigt med i 
turneringen og spiste med efter matchen. DVS. det var ikke meget mad han fik da 
han konstant var rundt (stolt) og tale om banen med de mange deltagere. Det var 
ikke samme indtryk jeg fik da jeg ankom til VGC. Det var bare en almindelig dag på 
kontoret, hvor nogle områder var ok og andre slet ikke ok. Personlig er jeg af den 
opfattelse, at klubmesterskaberne er året match og derfor bør banen derfor også 
være i absolut topform, hvilket den absolut ikke var. Så lidt om de enkelte områder: 
Greens: Absolut ok og ikke noget at sige om dette. Der var nok nogen der mente, at 
de var lidt hårde, men det er jo en del af det at gøre banen lidt sværere at spille på. 
Fairways: Ok med de konditioner, der nu engang er i VGC. (man kan selvfølgelig 
drømme om fairways som i Silkeborg, men det er selvfølgelig ikke realistisk). 
Teesteder: Generelt i megadårlig stand og nogle så langhårede, at det generede 
spillet. Det er mig helt uforståeligt, at de ikke er klippet ned i en højde, som passer 
til teesteder. Jeg er godt klar over, at der har været problemer med teestederne, 
men til et klubmesterskab skal det ikke være til diskussion om længden her. De skal 
klippes ned og så må man på andre tider få gang i græsset. Første klip (uden for 
fairways og det er vist også det der anvendes rundt om greens). Stærkt 
utilfredsstillende og helt uacceptabelt. Der er efter min mening ikke noget 
plejemæssigt, der tilsiger, at vi skal have så højt første klip. Har hørt at der i 
plejeplanen er sat højde på dette. Det tror jeg ikke er overholdt og hvis det er, så 
skal plejeplanen ændres. Det skal selvfølgelig være en straf ikke at ramme fairways, 
men mange steder er det meget svært at spille bolden ud af første klip, og i lige så 
mange tilfælde, er det overordentligt svært overhoved at finde sin bold. Kløver er en 
del af problemet, og er der meget kløver, så må man simpelthen klippe længere ned. 
Rundt om greenen er der de tilsvarende problemer. Medmindre du er elitespiller på 
højt plan, så er det en næsten umulig opgave at spille bolden ind på green og bare 
være i rimelig afstand til der, hvor du gerne vil have bolden hen. Så derfor højden på 
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Svar 11.09.24 

 

 
  

græsset rundt omkring greens skal længere ned. Håber I kan bruge mine 
kommentarer og meget gerne gør noget ved de problemer jeg adresserer. Med 
venlig hilsen Brian Danebod 27-284  

Navn 

Brian Danebod 

Medlemsnr. 

27-284 

Mailadresse 

danebod@outlook.dk 

Jeg ønsker at være anonym 
False 

Kære Brian 
 
Tak for din henvendelse i ros/ris kassen - og tillykke med klubmesterskabet👏 
 
Jeg spillede ikke selv i klubmesterskabet, men var til gengæld i Henne lørdag, og du har ret i at 
den stod rigtig flot. Herunder selvfølgelig med markant bedre tee-steder end vores, for som vi alle 
ved, har vi haft problemer med dem i år. 
 
Jeg kender ikke den faglige begrundelse for ikke at klippe teesteder ned, når der nu er kommet 
vækst i dem, ligesom jeg ikke ved om 1. klipning var nyligt klippet / på eller måske over grænsen i 
fh til plejeplanen. 
 
Jeg vil derfor dels orientere Bestyrelsen og dels sende din henvendelse videre til Baneudvalget. 
Herunder tænker jeg vi bør overveje, om vi ikke burde gentage orienteringen om tee-steder, og 
herunder hvorfor vi stadig venter med at klippe dem ned. 
 
Jeg kan forstå på Bo og trænerne, at de ikke har hørt kritik af banen (de hører selvfølgelig heller 
ikke alt) De har derimod hørt om ros til greens men også bemærkninger om, at banen var svær, 
som måske hænger sammen med 1. klipninger og greenområder...og så i øvrigt al den grøde og 
kløver, som præger rigtig mange baner i år. Nogen kunne måske også have det synspunkt, at 
banen netop godt må stå lidt svær til et klubmesterskab. 
 
Men blot mine generelle bemærkninger, og din henvendelse vil som sagt blive bragt videre 
 
Hilsen 
Claus  
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Bilag 7 

 

Modtaget den 11.09.24 

 

 
 

 

Svar 

 

11.09.24 

 

 
  

Formular fra vgc.dk 

Til bestyrelsen i Vejle Golf Club 

Det kan undre at opleve hunde taget med på Par-3 banen. Er det 
tilladt at lufte hunden i roughen eller endnu værre på banen 

Medlemsnummer 

5813 

Navn 

Bent Fauerby 

Mailadresse 

ambelarsen@gmail. com 

 

Kære Bent 
 
Tak for din henvendelse til Bestyrelsen, som jeg vil viderebringe til hele bestyrelsen sammen med 
dette svar. 
 
Det er tilladt at tage hunde med på golfbanen. Det gælder både korthulsbanen og den store 
bane.  
Formelt set fremgår det af Ordensreglerne for golfbanen pkt. 6 : "Hunde må kun medtages i snor. 
Og eventuelle efterladenskaber skal samles op omgående" 
 
Mig bekendt er det en udbredt praksis i golfklubber landet over, og jeg har ikke kendskab til, at vi 
har haft problemer med det i klubben 
 
Hilsen 
Claus  
 
 
Sendt fra Outlook til iOS 
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Bilag 8 

 

Modtaget 16.09.24 

 

 
 

 

Svar 16.09.24 

 

 

Formular fra vgc.dk 

Til bestyrelsen i Vejle Golf Club 
I forbindelser med arrangementer i VGC (Ladies section, men's 
section m.fl.) oplever vi tit at der er lange ventetider på at komme til 
at spille på vores booked tid. Det er naturligvis forventeligt, men 
ofte forlænges den ventetid pga. boldrende lige efter at banen 
frigives til øvrige spiller. Jeg foreslår at man i forbindelse med 
sådanne arrangementer, dropper boldrende den første time efter at 
banen er givet fri, det vil give mere flow i spillet. Vh Keld Nicolajsen 

Medlemsnummer 

27-5371 

Navn 

Keld Nicolajsen 

Mailadresse 
nicolajsen24@outlook.dk 

 

Kære Keld Nicolajsen 
 

Tak for din henvendelse til Bestyrelsen. 
 
Jeg har drøftet den med Bo Våben, og vi er ikke helt sikre på, at vi forstår udfordringen rigtigt, og hvorfor ingen 

boldrender skulle hjælpe. 
 
Så for at svare fornuftigt vil vi gerne have lidt flere ord på, og har snakket om, at det mest praktiske måske er, 

at du kontakter Bo på 4112 3330.  
 

Alternativt udbygger med lidt flere ord 
 
Så kan han og jeg tage snakken bagefter 

 
 

Venlig hilsen 
 
Claus Svold 

Formand for VGC 

 


